010992

Tree on Hill 11

Picture Description?)

A stark photograph of a dark path cutting through snow-covered ground towards a solitary, fog-shrouded
tree.

Analysis?)

This evocative photograph captures a minimalist winter landscape. A dark, curving path cuts through
a field lightly dusted with snow. In the distance, a solitary, leafless tree fades into a thick blanket of
fog, creating a sense of isolation and mystery. The monochromatic palette emphasizes the starkness
and stillness of the scene, inviting contemplation on the themes of solitude, journey, and the ephemeral
nature of time.
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Picture Data

010992 - Tree on Hill 1l

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 01/2022 08/2022 09/2023
Width Height Bits/Color
Original Size 5546 px 6655 px 16
Ratio ca. 1 1.20 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Baum auf Kuppe Il

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A stark photograph of a dark path cutting through snow-covered ground towards a solitary, fog-shrouded tree.
    
    
      Eine düsteres Fotografie eines dunklen Weges, der durch schneebedeckten Boden zu einem einsamen, nebelverhangenen Baum führt.
    
    
      This evocative photograph captures a minimalist winter landscape. A dark, curving path cuts through a field lightly dusted with snow. In the distance, a solitary, leafless tree fades into a thick blanket of fog, creating a sense of isolation and mystery. The monochromatic palette emphasizes the starkness and stillness of the scene, inviting contemplation on the themes of solitude, journey, and the ephemeral nature of time.
    
    
      Diese eindrucksvolle Fotografie fängt eine minimalistische Winterlandschaft ein. Ein dunkler, geschwungener Pfad durchschneidet ein Feld, das leicht mit Schnee bedeckt ist. In der Ferne verschwindet ein einsamer, blattloser Baum in einer dicken Nebeldecke, wodurch ein Gefühl der Isolation und des Geheimnisvollen entsteht. Die monochrome Farbpalette betont die Kargheit und Stille der Szene und lädt zur Kontemplation über die Themen Einsamkeit, Reise und die Vergänglichkeit der Zeit ein.
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